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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het afstoten
van de basiszorg door het
Universitair Medisch Centrum in
Utrecht. (Ingezonden 17 februari
2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het Universitair Medisch Centrum
Utrecht van plan is de
basisziekenhuiszorg af te stoten,
tenzij dit onmisbaar is voor het
voortbestaan van het ziekenhuis? Is
het niet in het belang van een
academisch centrum om ook
basiszorg aan te bieden?1

2
Welke argumenten liggen aan deze
plannen ten grondslag? Hoe
beoordeelt u deze? Welke rol spelen
economische en strategische
belangen?

3
Acht u het afstoten van basiszorg
door universitaire ziekenhuizen in het
algemeen belang? Zo ja kunt u dit
toelichten?

4
Wat is uw oordeel over de
voorgenomen speerpunten van
academische zorg die het UMC
Utrecht wil gaan bieden? Wat
betekent dit voor het aanbod van
academische zorg van het UMC
Utrecht? Is dit geen verschraling?
Heeft hierover afstemming

plaatsgevonden met de andere
academische centra?

5
Vindt u het niet wenselijk dat de 8
academische centra onderling goed
afstemmen op welke wijze
academische zorg door elk centrum
wordt geboden? Vindt dit nu al op
gestructureerde wijze plaats? Zo nee,
wilt u dit dan bewerkstelligen? Zo
nee, waarom niet?

1 ANP, 11 februari 2010.
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